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Clarence Chun Kit LING graduated from Tepper School of Business, Carnegie Mellon University. He is the 

National Committee Member of All-China Youth Federation, Committee Member of Zhongshan 

Committee, CPPCC, Committee Member of Hong Kong Election Committee, Vice Chairman of Guangxi 

Zhuang Autonomous Region Youth Federation, Vice President of Relay China Youth Elite Association, 

Chairman of The Y.Elites Association, Chairman of The Outstanding Young Entrepreneurs Committee of 

The Guangdong-Hong Kong-Macao Bay Area Entrepreneurs Union, Director of The Chinese General 

Chamber of Commerce and Vice-chairmen of External Affairs Committee, Committee Member of 

Guangdong Federation of Industry and Commerce (General Chamber of Commerce), Executive Director 

and Deputy Secretary of Hong Kong Federation of Fujian Association, Vice-chairman of Hong Kong 

Shenzhen Youth Association,  Honorary President of Federation of Hong Kong Zhong Shan Community 

Organisations, and Committee Member of Guangdong Youth Chamber of Commerce. 

Clarence is the Co-Founder of Hong Kong's First Online Grocery Specialist, Ztore.com. He was honored 

as the winner of the EY Entrepreneur of the Year 2018 China awards. Apart from managing his family 

business, Kwai Hung Group, one of the largest private property development companies in Hong Kong, 

Clarence had helped advise different overseas businesses on their Asian expansion strategies in his 

personal capacity. One of the most significant transactions was to advise on Wanda Group’s £320m 

acquisition of Sunseeker Yacht International in 2013. Being an investor in more than 30 companies 

globally, including Shenzhen Parrot Media, Julien Wish You Good, Elephant Grounds, Tuhu, Pengyuan 

Credit Service, Hong Kong’s Lalamove, DayDayCook, Aurabeat Technology, US’s Twitter, Urban 

Legacies, UK’s Doctor Care Anywhere, Switzerland's Piech Automotive, etc. Recently, Clarence has 

started focusing his efforts on investing and helping companies expand to The Greater Bay Area. In 2021, 

he established the SUNWAH Global Youth Innovation Center in Nansha, Guangzhou, and serves as 

chairman. 

凌俊傑先生畢業於美國卡耐基·梅隆大學泰珀商學院。 現任全國青聯委員、中山市政協委員、香港特別行

政區選舉委員會委員、廣西青聯副主席、接力中國青年精英協會副理事長、香港菁英會主席、粤港澳大灣

區企業家聯盟傑出青年企業家委員會主席、香港中華總商會會董及對外事務委員會副主席、廣東省工商業

聯合會（總商會）執行委員、香港福建社團聯會常務會董兼副秘書長、香港深圳青年總會副主席、香港中

山社團總會名譽會長、廣東省青年商會委員等。 此外，亦是其家族企業桂洪集團董事。 同時亦為香港目

前最大嘅電子商務公司之一士多（Ztore.com）的聯合創辦人。 曾獲評為安永企業家獎 2018 中國-行業獎

項得主。 曾以個人身份為海外企業拓展亞洲市場提供建議，最重要的交易之一是 2013 年促成萬達集團以

3.2 億英鎊收購英國最大遊艇製造商英國聖汐遊艇公司。 全球投資 30 餘家企業，其中包括：深圳抖鸚傳媒

公司、“Julien 祝你安”咖啡連鎖店、大象園咖啡連鎖店、途虎養車、鵬元徵信; 香港的貨拉拉、日日煮，

Aurabeat Technology; 美國的 Twitter，Urban Legacies; 英國的 Doctor Care Anywhere; 及瑞士的 Piech 

Automotive 等。 近年，致力於投資和幫助更多的企業落地粵港澳大灣區，並協助國內的企業拓展海外市場。 

2021 年，於廣州南沙創辦新華港澳國際青創中心，擔任主席一職。 


